
 

 

Výročná správa komisie pre jazdecké školy za rok 2023 

 
Komisia pracovala v zložení 
Chodilová Iveta, Bouma Janette, Skatullová Jarka, Macko Oto, Macejko Radoslav, Sibal Jaroslav. 
 
V priebehu roku 2023 sa komisia v kompletnom zložení fyzicky nestretla, stretnutia boli len 
formou individuálnych stretnutí  dvoch - troch členov a prostredníctvom elektronickej 
komunikácie . 
 
V roku 2023 sa členovia komisie zaoberali :   

• doplnením smernice o drezúrne úlohy 

• individuálne konzultácie pre novovznikajúce jazdecké školy 

• propagácia činnosti jazdeckých škôl 

• odovzdanie vecných  darov pre súťaže od sponzora 

• schvaľovanie rozpisov pre preteky JŠ 

• doplnenie samostatnej ikony pre preteky JŠ v kalendári pretekov na stránke SJF 
 
  Počet schválených pretekov podľa smernice pre JŠ  v roku 2023 v rámci celej SR je  53 
pretekov. Rozloženie pretekov v rámci krajov je zhruba rovnomerné.   
 
Zvyšovanie sa počtu pretekov JŠ pripisujeme aj zaradeniu členov jazdeckých škôl do celkového 
počtu športovcov, s nárokom na čerpanie štátneho príspevku pre jazdcov do 23 rokov. Taktiež 
kvalitné a jednoduché nastavenie podmienok pre organizovanie tohoto typu preteku. 
  
Pre rok 2024 plánujeme :   
 

• doplnenie smernice pre JŠ o úlohy pre všestrannosť 

• doplnenie smernice pre JŠ o úlohy pre voltíž 

• doplnenie smernice pre JŠ o úlohy pre handicapovaných jazdcov 

• zaradenie JŠ  na stránke SJF  do disciplín – samostatné oddelenie z informáciami pre túto 
oblasť ( dôležité pre verejnosť ) 

• prerozdelenie príspevku pre činnosť komisie pre JŠ 

• riešenie podnetov z členskej základne 

• koncoročné zhodnotenie efektivity vynaložených finančných prostriedkov a príprava 
schémy rozdelenia fiancií na rok 2025 ( v prípade schválenia P -SJF) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Komisia pre JŠ pre rok 2024 má pridelené od P -SJF príspevok na činnosť vo výške 2000€ 
Komisia sa rozhodla celý príspevok prerozdeliť medzi školy, ktoré v roku 2024 zorganizujú 
preteky podľa smernice pre JŠ.  Konkrétna scháma prerozdelenia bude zverejnená. 
(momentálne  v procese schvaľovania ). 
 
 
 
 
 
Na základe tohoto rozhodnutia očakávame ďalší nárast v počte pretekov pre JŠ, ako aj 
nárast  samotných jazdcov jazdeckých škôl. Máme za to , že vylepšovanie podmienok pre 
jazdecké školy vedie k nárastu celkovej členskej základne Taktiež k vytváraniu pomerne veľkej 
základne najmä z radov detí, z ktorej prestupujú jazdci do jednotlivých športových disciplín. 
Vidíme to aj na zvyšovaní sa počtu jazdcov v pony disciplínach . 
 
V rámci celej SR máme evidovaných pod SJF  29 jazdeckých škôl   a v ních  82 aktívnych jazdcov  
(počet k aprílu  2024) . 
 
 
Začiatkom roku 2024 odstúpil z členstva v komisii p. Oto Macko, komisia naďalej pokračuje v 5 
člennom zložení.   
 
Apelujeme na existujúce jazdecké školy, aby sa aktívne zapájali do tvorby smernice pre JŠ a 
podávali návrhy na vylepšenia a doplnenia v prospech zvyšovania členskej základne a  kvality 
športu v jazdeckých školách. 
 
V Bratislave 10.5.2024 
Vypracoval : Chodilová Iveta 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


